

Title (en)

Holder for dosing accessories fixable to a bottle.

Title (de)

An einer Flasche befestigbarer Behälter für Dosierzusatzteile.

Title (fr)

Etui pour accessoires de dosage fixable sur un flacon.

Publication

EP 0641720 A1 19950308 (FR)

Application

EP 94401894 A 19940825

Priority

FR 9310267 A 19930826

Abstract (en)

The invention relates to a holder (10) for dosing accessories (12, 13) fixable to a bottle (14). This holder (10) includes a front wall (16), a rear wall (18), two side walls (20, 22), an open top end (24) and a bottom end (26), and has a housing (28) adapted to receive, at least partially, a dosing accessory (12, 13) engaged via the said open top end (24). The housing (28) is delimited by the front, rear and side walls which are made in a single piece. The rear wall is capable of being glued to the bottle and, like the side walls, can be deformed elastically for fitting to bottles of different curvature. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne un étui (10) pour accessoires de dosage (12, 13) fixable sur un flacon (14). Cet étui (10) comporte une paroi avant (16), une paroi arrière (18), deux parois latérales (20, 22), une extrémité supérieure ouverte (24) et une extrémité inférieure (26) et présente un logement (28) adapté à recevoir, au moins partiellement, un accessoire de dosage (12, 13) engagé par ladite extrémité supérieure ouverte (24). Le logement (28) est délimité par les parois avant, arrière et latérales, qui font corps entre elles. La paroi arrière est susceptible d'être collée sur le flacon et, de même que les parois latérales, est élastiquement déformable pour s'adapter à des flacons de courbure différente. <IMAGE>

IPC 1-7

B65D 23/12; B65D 77/24

IPC 8 full level

B65D 23/12 (2006.01); **B65D 77/24** (2006.01)

CPC (source: EP US)

B65D 23/12 (2013.01 - EP US); **B65D 77/245** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] FR 993774 A 19511107
- [A] US 2744649 A 19560508 - CHANDLER SMITH JOHN

Cited by

EP0779229A1; FR2742421A1; US5992427A; WO0124853A1; DE202012011167U1; FR3114969A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0641720 A1 19950308; EP 0641720 B1 19971229; AT E161499 T1 19980115; DE 69407515 D1 19980205; DE 69407515 T2 19980827; ES 2112496 T3 19980401; FR 2709287 A1 19950303; FR 2709287 B1 19951117; US 5482095 A 19960109

DOCDB simple family (application)

EP 94401894 A 19940825; AT 94401894 T 19940825; DE 69407515 T 19940825; ES 94401894 T 19940825; FR 9310267 A 19930826; US 29520694 A 19940824